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Republika e Kosovës
Republika Kosovo-Republic of Kosovo

Kuvendi - Skupština – Assembly
VI. Saziv
Prolećno zasedanje
Komisija za evropske integracije
Sednica br. 15.
Priština, 28.03.2018 u 11:00 časova
Zgrada Skupštine, sala N-204

Z A P I S N I K

Sednici su prisustvovali: Blerta Deliu- Kodra, Zenun Pajaziti, Armend Zemaj, Ilir
Deda, Ahmet Isufi, Milaim Zeka, Fikrim Damka, Fitore Pacolli i Fatmire Kollçaku.

Odsustvovali: Adem Hoxha i Glauk Konjufca.

Osoblje za podršku komisije: Ahtere Loxha, Adelina Demolli, Safet Beqiri i Florent
Mehmeti.

Pozvani: G-đa. Dhurata Hoxha, ministarka za evropske integracije.

Drugi  učesnici: predstavnici GIZ, OEBS-a, NDI, KDI, Kancelarija EU- i mediji.

Sednici je predsedavala Blerta Deliu- Kodra, predsednica Komisije

D n e v n i    r e d

1. Usvajanje dnevnog reda;
2. Usvajanje  zapisnika sa sednice od 06.03.2018;
3. Izveštavanje g-đa . Dhurata Hoxha, ministarka za evropske integracije, u vezi

procesa liberalizacije viza;
4. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-031 o opremi pod pritiskom, sa

amandmanima funkcionalne Komisije u aspektu usaglašenosti sa
zakonodavstvom EU;

5. Razmatranje Nacrta zakona br. . 06/L-021 o unutrašnjoj kontroli javnih
financija, sa amandmanima funkcionalne Komisije u aspektu usaglašenosti sa
zakonodavstvom EU;

6. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-036 o izmeni i dopuni Zakona o
strancima, sa amandmanima funkcionalne Komisije u aspektu usaglašenosti
sa zakonodavstvom EU;

7. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-026 o azilu, sa amandmanima
funkcionalne Komisije u aspektu usaglašenosti sa zakonodavstvom EU;

8. Razno.
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1. Usvajanje dnevnog reda

Predsednica – rekla je da ministar pravde g. Abelard Tahiri, zbog svojih obaveza
zatražio je razumevanje poslanika da izveštava nakon dva sata.

Predsednica konstatovala je da dnevni red je usvojen sa izmenama.

2. Usvajanje zapisnika sa sednice od 06.03.2018

Zapisnik  sa sednice od 06.03.2018, usvojen je bez primedbi.

3. Izveštavanje g-đa . Dhurata Hoxha, ministarka za evropske integracije, u
vezi procesa liberalizacije viza

Predsednica poželela je dobrodošlicu ministarki i rekla da budući da je Skupština
ratifikovala demarkaciju granice između Kosova i Crne Gore, pozvali smo vas u vezi
ispunjavanja drugog kriterijuma koji se odnosi na suzbijanje korupcije i organizovanog
kriminala. Koje postupke preduzeli kao ministarka za evropske integracije u vezi ovog
pitanja .

Dhurata Hoxha, ministarka za evropske integracije naglasila je da je Kosovo 2012
dobio smernice za liberalizaciju viza, koji sadrži 95 kriterijuma. Sa intenzivnim radom
mi smo uspeli da ubedimo institucije EU da Kosovo ima kapaciteta za sprovođenje
svojih obaveza u okviru procesa Evropske integracije.

Do sada, Evropska komisija je uradila 4 ocene u ispunjavanju prioriteta, koji izviru iz
smernica za liberalizaciju viza. Konačni izveštaj, maja 2016 ocenio je da su ispunjeni
svi kriterijumi i da će Evropska komisija uraditi predlog za izmenu i dopunu Uredbe
539/201 za liberalizaciju viza sa Kosovom.

Dana 21 marta 2018 Skupština je ispunila ključni kriterijum – ratifikaciju Demarkacije
sa Crnom Gorom. U okviru posete predsednika Juncker, 28 februar 2018, institucije
Kosova su dostavile izveštavaj o ispunjavanju drugog kriterijuma, odnosno  nastavak
borbe protiv organizovanog kriminala i korupcije. Specijalno tužilaštvo je
identifikovalo 39 slučaja, podignuto je 30 optužnica,  23 slučaja se nalaze na sudskom
procesu, 7 slučajeva je završeno  odlukom konačne forme.

Prema našoj oceni, kriterijum borbe protiv korupcije i organizovanog kriminala je
ispunjen, ali mi smo svesni da angažovanje protiv ove pojave treba biti pojačano, jer je
to prevashodno  u interesu naših građana  a zatim Evropske unije.  U vezi daljih koraka,
naš je cilj da tokom ove godine završimo sve neophodne institucionalne procedure EU
kako bi obezbedili izmenu i dopunu Uredbe 539/2001 Evropske unije i to podrazumeva
početak pregovora za izmenu ove Uredbe između 3 glavne institucije EU: Evropske
unije,  Saveta EU i Evropskog parlamenta. Usvajanje Uredbe na plenarnoj sednici
Evropskog parlamenta, usvajanje uredbe od strane Saveta ministra, ceremonija
potpisivanja,  objavljivanje u službenom listu i stupanjem na snazi.

Očekujemo da navedena procedura neće trajati više od 6 meseci, bazirajući se na ranije
slučajeve za liberalizaciju viza.  Institucije Kosova su završile svoje dužnosti i sada
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odgovornost pripada institucijama EU da preduzmu korake u što kraćem vremenskom
roku.
Što se tiče tehničkog glasanja,  glasanje u Savetu će se bazirati na dvostruku večinu ili
drugim rečima treba da glasa 16 zemalja članica koje zastupaju najmanje 65%
stanovništva u EU. Na plenarnoj sednici EP, glasanje će se obaviti prostom večinom
na prvom razmatranju i na drugom razmatranju apsolutnom večinom.

Predsednica Upitala je ministarku, koliko  smo uspeli u procentima da ispunimo našu
obavezu u odnosu na suzbijanje organizovanog kriminala i korupcije,  kada se očekuje
da ćemo dobiti pozitivnu preporuku Komisije i koliko vi mislite da će biti
komplikovana procedura i glasanja. Poznato je da mi imamo potrebe za jačanje
parlamentarne diplomatije i kontakta Vlade  i svih institucionalnih mehanizma. Da li
očekujemo da ćemo krajem godine da se slobodno krećemo.

Fitore Pacolli rekla je da danas govorimo o saradnji sa državama  koje treba da glasaju
za liberalizaciju viza, a poznato je da nije glavni uslov demarkacija, već i suzbijanje
organizovanog kriminala i korupcije i formiranje registra po ovom pitanju. Da li je
urađen taj registar. Ona je  takođe rekla da kao ministar, ona je dužna da Skupštini
pruži neophodne informacije, a 17 marta zahtevala sam od šefa vašeg kabineta
informacije u vezi izveštaja, koji su dostavili 3 eksperta EU. Na ovoj moj zahtev nisam
dobila odgovor, jer u Izveštaju tri Evropska eksperta su uradili ocenu rada sistema
pravosuđa Kosova u borbi protiv korupcije i organizovanog kriminala, u kojem se kaže
da sistem pravosuđa je podbacio u borbi protiv ove pojave i da postoji nedostatak u
harmonizaciji zakona sa zakonodavstvom EU. I dalje postoji uznemirenje o
nezavisnosti suda i autonomije tužioca, naročito kad se bave slučajevima  istrage
kriminalnih radnji na visokom nivou. Takođe bilo je primedbi i na mere prisluškivanja,
koje su sprovedene bez strategije istrage i nedostaje  koordinacija između tužilaštva i
policije.  Ovaj izveštaj je držan u tajnosti i javnost nije informisana.  Da li možete da
nam kažete koliko ovaj izveštaj utiče na konačni odgovor EU za liberalizaciju viza i da
li možete da priznate pred građanima da je demarkacija bila samo zavaravanje građana,
kako bi sakrili drugi uslov.

Ministarka rekla je da je teško da u procentima znamo koliko je ispunjen kriterijum,
budući da ovaj kriterijum treba monitorisati i proizvoditi rezultate. Što se tiče
očekivanja od država koje mogu da ometaju ovaj proces, mogu reči da i pored činjenice
da 5 zemalja koje nisu priznale Kosovo, 4 od njih bile su veoma pragmatične u svom
pristupu za podršku Kosova u procesu evropske integracije.
Samo od Španije možemo očekivati otpor zbog tamošnjih okolnosti. Sada su procedure
u rukama EU i očekujemo da u roku od 6 meseci Kosovari putovati će bez viza.
Proces lobiranja je u kontinuitetu i taj proces sprovode sve države. U vezi registra, ona
je rekla da sama data baza 9 slučajeva predstavlja registar, dok što se tiče izveštaja oni
su redovni i ne vezuju se samo sa liberalizacijom viza, već analiziraju redovnu sektor
vladavine prava.
Mi kao ministarstvo upoznati smo sa procedurama donošenja odluka EU i to sam ranije
objasnila, znači odlučivanje između 3 institucija: Evropske komisije, Saveta ministra i
Evropskog parlamenta i mi očekujemo da ubrzo započeti proces odlučivanja i
razmatranja izveštaja koji su dostavile institucije Kosova.
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Fitore Pacolli želela bi da znam korake koje ste vi preduzeli kao Ministarstvo u ovom
pravcu, a što se tiče izveštaja, on predstavlja realnu situaciju  i povodom donošenja
odluka Evropske države da li imaju poverenje u eksperte koje je uputila?

Armend Zemaj rekao je da i pored željenih konkretnih rezultata moramo biti svesni
realne situacije u zemlji. Demarkacija je završena i put za liberalizaciju viza je skraćen,
a sada moramo imati tačnu agendu o praćenju koraka za ispunjavanje preostale
političke volje i Evropskog dela, ali iznad svega preduzimanje konkretnih koraka naših
institucija sa suzbijanje negativnih pojava u našoj zemlji. Mi kao institucije kasnimo,
naročito sa ključnim zakonima u vezi Evropske agende.
Takođe su značajne zakonodavne izmene Krivičnog Zakonika i Zakonika krivičnog

postupka, Zakona o izvršenju krivičnih sankcija i Zakona o konfiskaciji imovine, vi
treba da nam kažete koji su konkrekti koraci preduzeti u suzbijanju korupcije i
organizovanog kriminala. U vezi specijalnog tužilaštva, mislim da ovaj deo treba da
bude odvojen od politike, moramo da stvorimo uslove i zakone i mogućnosti za
odgovornost. Ministarstvo mora da ima u vidu odlazak EULEX, transferisanje
predmeta, naročito predmeti korupcije i organizovanog kriminala, slučajeve koje smo
mi informisani, a naročito zadnji slučaj Zemlje, koji ni jedan domaći sudija ne želi da
preuzme.
Ministarstvo mora da ima striktnu agendu nametanja, pozitivni pritisak za koordinaciju
aktivnosti za postizanje rezultata,  dok u ovoj formi u koliko nema pritiska javnosti i
adekvatno angažovanje biće problema.
Moramo biti brzi u ispunjavanju zakonodavne agende i kada govorimo o slučajevima
korupcije i organizovanog kriminala, na Kosovu, može se primetiti da samo pozitivni
pritisak javnosti može da pomogne ovom društvu.

Ministarka Naglasila je da što se tiče uslova i dodatnih kriterijuma, smernica za
liberalizaciju viza ima 95 kriterijuma, dok drugi paket zakonodavstva je neophodnost.
Usvajanje ovih nacrta zakona jačaju sektor vladavine prava i jača mehanizam za
suzbijanje korupcije i organizovanog kriminala. Ministarstva održava sastanke sa
pratećim mehanizmima za drugi uslov i postoje rezultati. Znajući  odvojene nadležnosti
pravosuđa i tužilaštva, mi možemo da od njih zahtevamo ubrzavanje rada i razmatranje
39 slučajeva sa velikim prioritetom. Što se tiče Ministarstva linije, održali smo tehnički
komitet i informisali ministarstva da paket zakona vezuje se  naročito na vladavinu
sistema pravosuđa. Što se tiće odlaska EULEX-a, ovo pitanje odnosi se na tužilaštvo i
možete da postaviti pitanje ministru pravde.

Ilir Deda zahtevao je od ministarke da se izveštaj o sistemu pravosuđa dostavi
poslanicima komisije. Takođe, paket zakona se vezuje sa ERA i liberalizacijom viza. S
toga, trebalo bi da imamo listu koji se zakoni vezuju sa borbom protiv korupcije i
liberalizacije viza, ali tu su i 4 druga zakona, koji još uvek nisu došli u Skupštinu. U
nastavku on je zahtevao odgovor ministarke, koji je tačan broj zakona koje Skupština
treba da usvoji, kako bis e ispunili ovi kriterijumi. Uzimajući u vidu kratke vremenske
rokove, mi moramo da budemo upoznati koji su zakoni ostali iz zakonodavnog paketa.
Mi smo se dogovorili prošle nedelje da zakone koji pripadaju ERA, da usvojimo ove
nedelje, ali Krivični zakonik, Zakonik o krivičnom postupku, Zakon o proširenim
nadležnostima, Zakon o konfiskaciji nezakonite imovine i Zakon o suspenziji
službenika koji su  optuženi ili kažnjavani za korupciju, još uvek nisu stigli u Skupštinu
Kosova, tako da treba da postoji veća koordinacija Skupštine i izvršen grane.
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Ministarka objasnila je da nema paketa za liberalizaciju viza. Smernice sadrže 95
kriterijuma ii paket zakona je bio prvi kriterijum koji je usvojen. Radi se o
nesporazumu, jer paket zakona je u procesu ER-a, ali jačaju našu borbu protiv korupcije
i organizovanog kriminala, jer nema drugih uslova. Krivični zakonik i Zakonik o
krivičnom postupku usvojeni su 2013 i postoji potreba za njihovu izmenu i dopunu
zbog praznina koje omogućavaju zloupotrebe.

Fatmire Kollçaku naglasila je da sa demarkacijom platili smo veliku cenu i EU zatvori
će oči pred realnosti na Kosovu. Svi građani su svesni da nakon rata najveći problem je
odsustvo angažovanja u borbi protiv korupcije i organizovanog kriminala. Već nekoliko
meseci govorimo o 7 zatvorenih dosia i nema pomeranja od broja 39, ne pružate ni
jedan dokaz da ozbiljno pristupate borbi protiv korupcije i organizovanog kriminala. Ja
kao svaki građanin Republike Kosova želim da se dovodi liberalizacija.

Ministarka rekla je da moramo imati u vidu da Kosovo u odnosu na preostali uslov
treba da se poredi sa zemljama koje su prošle liberalizaciju viza, a ne zemljama koje
imaju avanzirani nivo procesa Evropske integracije, ali i ako se poredimo sa ovim
zemljama, ipak postoji progres u borbi protiv korupcije i organizovanog kriminala i to
pokazuje i Izveštaj  Transparency international, u kojem je poboljšan položaj Kosova i
ponavljam da ovaj kriterijum treba u kontinuitetu da se ispunjava i nakon liberalizacije
viza.

Ahmet Isufi naglasio je da budući da se radi i o zadnjem uslovu koji treba ispuniti,
treba i dosadašnja logika postupanja Vlade da se izmeni, da se povećaju kapaciteti, da
se izradi strategija komunikacije sa svim nivoima EU, kao i angažovanje za
ispunjavanje obaveza koje imamo kao država.
Brojevi nisu  oni koji određuju značaj u vezi liberalizacije viza, jer se više meri
efikasnost promene situacije u poređenju brojeva koje mogu pružiti.

Ministarka ona se složila sa prethodnim govornikom i rekla  da se održavaju nedeljno
sastanci ii da se traži od odgovornih institucija da se prioritetno razmotre sve slučajeve
koji se vezuju sa borbom protiv korupcije i organizovanog kriminala, ali ovde ne
možemo da se upuštamo u detalje o slučajevima koji su u nadležnosti pravosuđa i
tužilaštva. Naravno da bi bilo dobro da vidimo presude za 39 slučajeva, ali  moramo da
pronađemo mehanizme i metode za povećanje odgovornosti sudova i tužilaštva, bez
mešanja u njihovu nezavisnost.

Zenun Pajaziti rekao je da nažalost i ove godine moramo da se bavimo sa temom
liberalizacija viza sa više kapaciteta i više pažnje. Ne treba da zaboravimo veliki broj
kriterijuma koji su ispunjeni ii treba da zahvalimo svima na njihovom angažovanju za
ispunjavanje ovih kriterijuma. Mi kao politička klasa zakasnili smo sa ispunjavanjem
zadnjih kriterijuma, jer sporazum o demarkaciji je oduzeo 3 godine. Što se tiće rada
pravosuđa, on je rekao da bi bilo bolje da  se urade reforme za odgovornost. Na kraju,
on je upitao ministarku šta mogu da urade poslanici, osim zakona, jer to nisu bili samo
tehnički kriterijumi za liberalizaciju viza, jer imali smo mešanja  i samo političke
kriterijume, s toga ne bi trebalo da ne dostaje veće angažovanje da se i ovaj kriterijum
ispuniti.
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Ministarka rekla je da komisije i  partije zastupljene u Skupštine svakako mogu da
pomognu. Moramo da nastavimo i dalje sa pristupom koordinacije koje smo imali i do
sada u našoj komunikaciji, kao i Evropskim parlamentom, kako bi oni imali
informacije.

Milaim Zeka smatra velikom prednosti ministarku jer se ne nalazi u ni jednom
kriminalnom dosjeu. Ponavljam da je pitanje pravosuđa krivica i apsolutnost
odgovornost UNMIK-a jer oni snose odgovornost za kriminalna dela u sistemu
pravosuđa, policiji tužilaštvu i sudova. Na osnovu toga krivica i zasluge su zajedničke,
domaći i međunarodnih činioca, tako da je korupcija i organizovani kriminal globalna
bolest.
On je upitao ministarku da li je istina da na sastanku sa visokim službenicima EU u
Prištini, samo Kosovo nije dostavilo ništa pismeno za buduću strategiju zapadnog
Balkana za ulazak u EU?

Ministarka rekla je da je dostavljen  službeni  dopis visokim službenicima o datumima
samita na kojim će prisustvovati lideri regiona i tamo će se razjasniti i implementacija
strategije za proširenje.

Fitore Pacolli pitala je ministarku, u koliko se ne dovodi liberalizacija viza ove godine
koji će biti vaš odgovor za građane, da ste lagali građane da će nakon demarkacije da će
biti ubrzo liberalizacija viza.

Ministarka upitala je šta ćete vi uraditi nakon liberalizacije viza, jer izveštaj koji ste vi
predstavili ne vezuje se sa radom o liberalizaciji viza i ako se budu liberalizovale vize
ove godine, mi čemo se ponovo sastati i postaviću vam to pitanje.

Armend Zemaj vi kao ministarka imate direkte kontakte sa najvišim službenicima EU
i možda bi bilo dobro da nam kažete pravac za lobiranje kao poslanici, nakon
ratifikacije demarkacije.

Ministarka vi ste upoznati sa izjavama g-đa Fajon i drugih visokih zvaničnika EU u
kojim pozdravljaju ispunjavanje ključnog uslova i Kosovo je sada blizu liberalizacije
viza. Očekujemo da će se krajem 2018 putovati bez viza.

Predsednica zahvalila je ministarki i rekla da će rad nastaviti sa našim  zajedničkim
agendama, kako bi ubrzali ovaj proces.

4. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-031 o opremi pod pritiskom, sa
amandmanima funkcionalne Komisije u aspektu usaglašenosti sa zakonodavstvom
EU

Predsednica predstavila je pravno mišljenje u vezi ovog Nacrta zakona, naglašavajući
da nije u suprotnosti sa zakonodavstvom EU i preporučila Skupštini njegovo usvajanje.
Ona je otvorila debatu i stavila na glasanje Nacrt zakona sa amandmanima.

Nakon glasanja, predsednica je konstatovala da je Komisija jednoglasno donela:

Preporuku
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Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-031 o opremi pod pritiskom, sa amandmanima
funkcionalne Komisije nije u suprotnosti sa zakonodavstvom EU i preporučuje se
Skupštini njegovo usvajanje.

5. Razmatranje Nacrta zakona br. . 06/L-021 o unutrašnjoj kontroli javnih
financija, sa amandmanima funkcionalne Komisije u aspektu usaglašenosti sa
zakonodavstvom EU

Predsednica predstavila je pravno mišljenje u vezi ovog Nacrta zakona, naglašavajući
da nije u suprotnosti sa zakonodavstvom EU i preporučila Skupštini njegovo usvajanje.
Ona je otvorila debatu i stavila na glasanje Nacrt zakona sa amandmanima.

Nakon glasanja, predsednica je konstatovala da je Komisija jednoglasno donela:

Preporuku

Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-021 o unutrašnjoj kontroli javnih financija, sa
amandmanima funkcionalne Komisije nije u suprotnosti sa zakonodavstvom EU i
preporučuje se Skupštini njegovo usvajanje

6. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-036 o izmeni i dopuni Zakona o
strancima, sa amandmanima funkcionalne Komisije u aspektu usaglašenosti sa
zakonodavstvom EU

Predsednica predstavila je pravno mišljenje u vezi ovog Nacrta zakona, naglašavajući
da nije u suprotnosti sa zakonodavstvom EU i preporučila Skupštini njegovo usvajanje.
Ona je otvorila debatu i stavila na glasanje Nacrt zakona sa amandmanima.

Nakon glasanja, predsednica je konstatovala da je Komisija jednoglasno donela:

Preporuku

Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-036 o izmeni i dopuni Zakona o strancima, sa
amandmanima funkcionalne Komisije nije u suprotnosti sa zakonodavstvom EU i
preporučuje se Skupštini njegovo usvajanje

7. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-026 o azilu, sa amandmanima
funkcionalne Komisije u aspektu usaglašenosti sa zakonodavstvom EU

Predsednica predstavila je pravno mišljenje u vezi ovog Nacrta zakona, naglašavajući
da nije u suprotnosti sa zakonodavstvom EU i preporučila Skupštini njegovo usvajanje.
Ona je otvorila debatu i stavila na glasanje Nacrt zakona sa amandmanima.

Nakon glasanja, predsednica je konstatovala da je Komisija jednoglasno donela:

Preporuku

Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-026 o azilu, sa amandmanima funkcionalne
Komisije nije u suprotnosti sa zakonodavstvom EU i preporučuje se Skupštini njegovo
usvajanje.
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8. Razno

Na razno, Komisija je razmatranje tri nacrta zakona van dnevnog reda kako je
predviđeno na ovom sastanku, kako sljedi:

a. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-041 o Tehnikckim zahtevima za
proizvode i ocenjivanje usagašenosti, sa amandmanima funkcionalne
Komisije u aspektu usaglašenosti sa zakonodavstvom EU.

Predsednica predstavila je pravno mišljenje u vezi ovog Nacrta zakona, naglašavajući
da nije u suprotnosti sa zakonodavstvom EU i preporučila Skupštini njegovo usvajanje.
Ona je otvorila debatu i stavila na glasanje Nacrt zakona sa amandmanima.

Nakon glasanja, predsednica je konstatovala da je Komisija jednoglasno donela:

Preporuku

Razmatranje Nacrta zakona br. br. 06/L-041 o Tehnikckim zahtevima za proizvode
i ocenjivanje usagašenosti, sa amandmanima funkcionalne Komisije nije u
suprotnosti sa zakonodavstvom EU i preporučuje se Skupštini njegovo usvajanje.

b. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-037 o Metrologiji, sa amandmanima
funkcionalne Komisije u aspektu usaglašenosti sa zakonodavstvom EU.

Predsednica predstavila je pravno mišljenje u vezi ovog Nacrta zakona, naglašavajući
da nije u suprotnosti sa zakonodavstvom EU i preporučila Skupštini njegovo usvajanje.
Ona je otvorila debatu i stavila na glasanje Nacrt zakona sa amandmanima.

Nakon glasanja, predsednica je konstatovala da je Komisija jednoglasno donela:

Preporuku

Razmatranje Nacrta zakona br. br. 06/L-037 o Metrologiji, sa amandmanima
funkcionalne Komisije nije u suprotnosti sa zakonodavstvom EU i preporučuje se
Skupštini njegovo usvajanje.

c. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-029 o zaštiti od zračenja i
nuklearna sigurnost, sa amandmanima funkcionalne Komisije u aspektu
usaglašenosti sa zakonodavstvom EU.

Predsednica predstavila je pravno mišljenje u vezi ovog Nacrta zakona, naglašavajući
da nije u suprotnosti sa zakonodavstvom EU i preporučila Skupštini njegovo usvajanje.
Ona je otvorila debatu i stavila na glasanje Nacrt zakona sa amandmanima.

Nakon glasanja, predsednica je konstatovala da je Komisija jednoglasno donela:

Preporuku
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Razmatranje Nacrta zakona br. br. 06/L-029 o zaštiti od zračenja i
nuklearna sigurnost, sa amandmanima funkcionalne Komisije nije u suprotnosti sa
zakonodavstvom EU i preporučuje se Skupštini njegovo usvajanje.

Izradila: Predsednica Komisije,

Jedinica za podršku Komisije --------------------------

Blerta Deliu Kodra


